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"Благодарим на ръководството на Министерството на здравеопазването и лично на министър  Кирил Ананиев за бързината, с

която реагира и допълни заповедта във връзка с усложнената епидемична обстановка , свързана с разпространението на

COVID-19 на територията на град Банско", пише на сайта и в профила си Българският фармацевтичен съюз.

Магистър-фармацевти и помощник-фармацевти,  които осъществяват дейността си на територията на града, имат достъп до

работните си места и ще продължат за обслужват гражданите на Банско.

За пореден път в дните на изнъредното положение министър Ананиев потвърди, че бъгарските фармацевти са припознати като

медицински специалисти на практика, а не само по силата на закон.

Представители на министерството на здравеопазването се свързаха с ръководството на Българския фармацевтичен съюз (БФС)

по повод на заявки за лични предпазни средства, които ще бъдат осигурени за персонала на аптеките в цяла България.

 Фармацевтите са на предната линия в борбата COVID-19 редом с лекари, медицински сестри и всички други медицински

специалисти, а БФС е в пряк контакт с инстутициите и ще продължи да предлага решения, работещи във форс мажорна

ситуация.

 


